



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2008-103**

under the

**PUBLIC PURCHASING ACT
(O.C. 2008-371)**

Filed August 29, 2008

1 *Subsection 8(8) of New Brunswick Regulation 94-157 under the Public Purchasing Act is amended by adding “FacilicorpNB Ltd.,” after “university.”*

2 *Subsection 9(5) of the Regulation is amended by adding “FacilicorpNB Ltd.,” after “university.”*

3 *Subsection 10(4) of the Regulation is amended by adding “FacilicorpNB Ltd.,” after “university.”*

4 *Section 28 of the Regulation is amended by adding “FacilicorpNB Ltd.,” after “Ambulance New Brunswick Inc.”*

5 *Schedule B of the Regulation is amended by adding “FacilicorpNB Ltd.” after “Ambulance New Brunswick Inc.”*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-103**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES ACHATS PUBLICS
(D.C. 2008-371)**

Déposé le 29 août 2008

1 *Le paragraphe 8(8) du Règlement du Nouveau-Brunswick 94-157 pris en vertu de la Loi sur les achats publics est modifié par l'adjonction de « FacilicorpNB Ltée. » après « une université ».*

2 *Le paragraphe 9(5) du Règlement est modifié par l'adjonction de « FacilicorpNB Ltée. » après « une université ».*

3 *Le paragraphe 10(4) du Règlement est modifié par l'adjonction de « FacilicorpNB Ltée. » après « une université ».*

4 *L'article 28 du Règlement est modifié par l'adjonction de « FacilicorpNB Ltée. » après « universités ».*

5 *L'Annexe B du Règlement est modifiée par l'adjonction de « FacilicorpNB Ltée. » après « Commission des valeurs mobilières du Nouveau-Brunswick ».*